
Vastgestelde notulen Commissie Financiën 26 juni 2023 

 

Commissie Financiën 

26 juni 2023 10.00 – 12.00 uur 

Aanwezig: Rob Post, Sarah Payton, Jolanda Lanslots, Jasper Goossen en Mariska Middendorff 

(verslag) 

 

Voor dit overleg is geen agenda opgesteld. Vandaag zal een voorzitter gekozen worden en het doel 

van de vergadering besproken worden. 

De commissie heeft niet tot doel de stichting te controleren, deze verantwoordelijkheid ligt bij de 

Raad van Toezicht. De commissie fungeert als een adviesraad, zij kan de stichting ondersteunen en 

adviseren. 

Voor bijvoorbeeld de commissie Culturele visie & Identiteit is het goed om te weten welke financiële 

mogelijkheden er zijn. Zo heeft het aanvragen van subsidies direct heeft invloed op de financiën. 

Sarah benadrukt het belang van duidelijke communicatie van de stichting naar de huurders, dit hoeft 

niet in detail maar wel in grote lijnen. De commissieleden kunnen een rol spelen bij deze 

transparantie. Het is nu bijvoorbeeld niet altijd voor iedereen duidelijk dat een gedeelte van het geld 

dat wordt verdiend aan de GGD, Apenkooi of de IJ-Hallen terugvloeit naar o.a. Fuse en NDSM Open. 

Wanneer er begrotingen, jaarrekeningen etc. zijn gemaakt kunnen deze worden doorgenomen met 

de commissie. Jasper geeft aan het lastig te vinden dat er geen verantwoordelijkheid ligt bij de 

commissie. Onder de commissieleden zijn verschillende belangen over hoe de loods te exploiteren, 

waar de loods naar toe moet groeien. Rob geeft aan het fijn te vinden dat de commissie hem helpt 

bij zijn denkwijze. De commissie staat dichter bij de huurders dan de Raad van Toezicht, Rob is het 

meest geholpen met een commissie die aan de huurders kan uitleggen hoe de financiën van de 

stichting in elkaar zit .  

Rob zal opnieuw een meerjarenbegroting maken en deze met de commissie delen. Sarah vindt dit fijn 

omdat ze zo kan zien welke keuzes er gemaakt kunnen worden. Rob geeft aan dat er gekeken zou 

kunnen worden naar de verdeling van de servicekosten, bij de volgende vergadering zouden de 

servicekosten 2022 besproken kunnen worden. 

Jasper vraagt zich af of het theater café wel doorgezet moet worden gezien de recente cijfers. Op 

een plek als de NDSM zou een café geen verlies hoeven draaien. Jolanda geeft aan dat er een beleid 

gemaakt moet worden voor het café, Rob laat weten dat dit al gedaan is. 

Jasper wordt gekozen tot voorzitter van de commissie. 

Jasper stelt voor in de eerste week van oktober weer bij elkaar te komen. Mariska stuurt een 

datumprikker. Mogelijke onderwerpen voor deze vergadering zijn de servicekosten en de 

meerjarenbegroting. Jasper heeft liever één onderwerp per vergadering. Besloten wordt vlak voor de 

vergadering het onderwerp te kiezen. 

 


